
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 4. oktober 2021   

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 
Torunn Holtbakk, Sandra Nilsen Jentoft, Janne Braarud Jensen, Hanne-Eli 
Nordstrand 
Forfall: Inger Repstad Thorsen 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Økonomi 
Sum totalt: 539 000 kr 

- 36 000 kr Plankevalpen minus dommerutgifter. 
- Sjekke opp priser på uoffisielle og offisielle utstillinger og RL. 
 

Sak 2  Stevnebemanning 
- Forslag om å fordele anvaret for bemanning til kiosk og parkering til forskjellige 
grupper til alle stevnene slik at gruppen som arrangerer stevnet slipper dette 
ansvaret i tillegg til arrangeringen. 

 

Sak 3  Søknad om økonomisk støtte til rekrutt/talenttroppen 
- Forespørsel om å få støtte til rekrutt/talentgruppe i LP. Styret vedtar at vi kun gir 
støtte til landslag. 

 

Sak 4  Instruktørutdannelse NKK 
- Torunn kontakter NKK vedrørende om klubben kan avholde instruktørutdannelse 
trinn 1.  

 

Sak 5  Miljøtrening 
- Vi synes ordningen med to grupper (18:00-18:25 og 18:30-19:00) fungerer veldig 
godt og fortsetter dette fremover. 

 

Sak 6  Diverse 
- Det ser ut til å være noe galt med sensoren til utelyset på hjørnet av husveggen.  
- Oppvaskmaskinen står med vann, det kommer noen for å se på den. 
- Dato for Plankevalpen 2022 vurderes til enten 14. eller 21. mai 
- Agilitygruppa trenger nye tunneler da de gamle er slitt. Nye tunneler kjøpes inn og 
de gamle selges. 


